
Rada Gminy i Miasta Koziegłowy 
42-350 K O Z I E GŁ o Wy 

ul. Pl. Moniuszki 14 
woj. śląskie 

Nr OR-BR.0002.50.2023 

PROTOKÓŁ Nr L/2023 

z pięćdziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 06 czerwca 2023 r. w godzinach 15,oo-16,15 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 418/L/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 419/L/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 420/L/2023 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

4. Nr 421/L/2023 w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

na kadencję 2024-2027. 

5. Nr 422/L/2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 

6. Nr 423/L/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości w Koziegłowach - Rosocha.cz. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr 1 do nr 6 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom seąji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegło~y 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 14. 

Radna nieobecna: Pani Jadwiga Balińska . 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierow11ik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pan Edward Kaczmarzyk 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pan Sławomir Kania 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 
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Porządek obrad podanv w zawiadomieniu o sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

na kadencję 2024-2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierz.ąt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 rok. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

11. Sprawozdanie z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 r. 

12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
13. Informacja Przewodnicz.ącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad 50 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, pD"witała przybyłych na sesję radnych, Pana Burmistrza, kierowników jednostek 
organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy Miasta, Państwa Sołtysów oraz 
Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic . 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 
potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania, 

poinformował~ że w sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 14 Radnych . Stwierdziła więc, 
że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 9, 1 O do protokołu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zaproponowała zmianę w porządku obrad 

sesji: 

wyłączenie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych, ponieważ nie wpłynęła jeszcze stosowna opinia, a w zamian wprowadzenie 

do porządku obrad , jako punkt 10 - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
w Koziegłowach - Rosochaczu. Następnie zapytała czy radni będą zgłaszać wnioski w sprawie 

porządku obrad sesji. 

Wobec tego, że wniosków nie zgłaszano, zarządziła głosowanie nad zaproponowanym 

porządkiem obrad. Porządek obrad został przyjęty 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Projekt uchwały wyłączony z porządku obrad stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uch1-valony porządek obrad Sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ła\A/Ilików 

na kadencję 2024-2027. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 

rok. 

1 O. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 r. 

12. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

13. lnformacj a Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad 50 Sesji. 

Ad. pkt 3 
Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady , każdy 

miał możliwość zapoznania si9 z nimi ( protokół został rówrnez przesłany Radnym 

za pośrednictwem systemu cScsja). Zapytała czy Radni b9dą zgłaszali Vv--nioski lub uwagi 

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2023 roku został przyjęty 
14 głosami „za" (jednogłośnie) . 
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Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 
w składzie: 

1. Pan Leonard Jagoda 

2. Pan Wojciech Chrapek 

3. Pan Daniel Wróbel 

Ad. pkt 5 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( załącznik nr 11 do protokołu). 

Radny Pan Wojciech Chrapek podkreślił, że za chwilę Rada podejmie bardzo ważną uchwałę 

w sprav-.,ie dofinansowania zakupu dwóch samochodów dla jednostek OSP Winowno i Siedlec 

Duży. W związku z pow-yższym, i mając na uwadze fakt że druhowie strażacy z OSP Winowno 

przekaz.a.li już samochód pożarniczy innej jednostce , bądź zadeklarowali jego przekazanie, 

prosił o podjęcie tej uchwały i zobowiązanie Pana Bunnistrza do podjęcia rozmów z ZarLądem 

OSP jednostki w Siedlcu Dużym w celu przekazania i poinformowania Radnych Gminy i Miasta 

Koziegłowy co zamierzają zrobić z obecnie posiadanym samochodem, który jest na ich 

wyposażeniu. Ponieważ nie ma jasnej deklaracji, uważa że le ustalenia powinny być 

zrealizowane i należy wspomóc inną jednostkę , która tego samochodu potrzebuje. 

Radny Pan Michał Kubalski nadmienił, iż padł ~niosek, że Pan Burmistrz ma się zapytać 

jednostki co zamierza zrobić , ale skierowałby raczej prośbę, żeby jednostka przekazała innej 

jednostce stary samochód, w miej sec nowego który otrzyma. 

Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że za chwil9 przegłosujemy uchwał9 w sprawie zmian 
w budżecie z wnioskiem, że od tego roku każda jednostka OSP będzie zobowiązana 

do przekazania samochodu , jeżeli otrzymqje nowy. Tak na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rada Gminy i Miasta uchwaliła. Wobec braku innych uwag Pani Przewodnicząca zarządziła 

głosowanie nad projektem uchwały. 

Uchwala Nr 418/L/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta 12 głosami 

,,za", przy 2 wstrzymujących się głosach (odgłosu wstrzymali się Radni: Pan Antoni Bielecki, 
Pan Michał Kubalski). 

Ad. pkt 6 

Pani Przewodnicząca Rady zwróciła się do Pani Skarbnik z pytaniem czy Wieloletnia 
Prognoza Finansowa została zmieniona zgodnie z ustaleniami . 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowy został zmieniony zgodnie z ustaleniami podjętymi w dniu dzisiejszym na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady GiM. 
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Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej ( załącznik m 12 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 419/L/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 12 głosami„ za" przy 2 wstrzymujących się głosach (odgłosu wstrzymali się Radni: 
Pan Antoni Bielecki, Pan Michał Kubalski). 

Ad. pkt 7 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego ( załącznik nr 1 3 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwała Nr 420/L/2023 w sprawie zaciągnięcia kredytu długotenninowego została przyjęta 

11 głosami „za" przy I wstrzymującym się głosie ( od głosu wstrzymał się Radny Pan Andrzej 

Szóstak) oraz 2 głosach przeciwnych ( przeciw głosowali Radni: Pan Antoni Bielecki, 
Pan Michał Kubalski). 

Ad. pkt 8 

Pan Leonard Jagoda przedstawił projekt uchwały w sprav-..ie powołania Zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027 ( załącznik nr 14 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 421/L/2023 w sprav,ie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
na kadencję 2024-2027 została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Wojciech Chrapek przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

i Miasta Koziegtowy na 2023 rok ( załącznik nr 15 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 422/L/2023 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy i Miasta Koziegło\\t'Y na 2023 rok. 
została przyjęta 14 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt to 

Pan Daniel Wróbel przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
( załącznik nr 16 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 
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Uchwala Nr 423/L/2023 w sprawie sprzedaży nieruchomości została przyjęta 14 głosami „z.a" 
(jedno głośnie). 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie 
z działalności Gminno-Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 r. 

Zapytała czy radni będą zgłaszali uwagi do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zgłaszali 
uwag, przystąpiono więc do głosowania nad sprawozdaniem . 

Sprawozdanie zostało przyjęte 14 głosami „za" (jednogłośnie). 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 7 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Pani Przewodnicząca udzieliła głosu Panu Burmistrzo~i, celem przedstawienia info1macji 

o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gniazdowie działa od kilku lat i chcemy, aby ten teren przy 

Ośrodku znajdował coraz to nowe zastosowania i ewentualnie przedsięwzięcia kulturalne, 

sportowe , które na tym terenie mogą si9 odbywać . Dwukrotnie odbyła się wyjątkowa 
krajowa wystawa psów rasowych, która cieszyła siy ogromnym zainteresowaniem, 

nie tylko mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy, ale i tysięcy osób, które przewin9ł)1 

się przez trzy dni tego konkursu. Dmgim takim wydarzeniem było wykorzystanie terenu 

przez wojska obrony terytorialnej Kraju do ćwiczeń ratowniczo-poszukiwawczych, 

wspólnie z państwową i ochotniczą strażą pożarną , w ramach zadań szkoleniowych . Dwa 

dni na terenie Ośrodka dochodziło do działań szkoleniowych, ale i również informacyjno
promujących tego rodzaju wojska; 

- pożegnaliśmy absolwentów naszego Liceum Ogólnokształcącego w Koziegłowach, 

wręczał dyplomy i nagrody , które zdobywali uczniowie poprzez cały okres edukacji . 

Jesteśmy dumni, że Liceum w Koziegłowach, pomimo niewielkiej liczby uczniów, 

zdobywa takie osiągnięcia i jest to zasługa uczniów, ale przede wszystkim nauczycieli, 

którzy w tym Liceum uczą;. 

- odbył się Jubileusz związany z pięćdziesięcioleciem pożycia małżeńskiego - medale 

wręczane są małżonkom i bardzo pięknie odliczają się nasze małżeństwa chcące 

uczestniczyć w uroczystości i otrzymać ten wyjątkowy medal Prezydenta RP za 
długoletnie pożycie małżeńskie . Medal wręczamy bardzo uroczyście, wspólnie z Panem 

Sekretarzem, z Panią Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich w naszym Pałacu 

Biskupów w Koziegłowach; 

- sukcesywnie odbywąją się rady budowy naszych inwestycji - zarówno tu, na sali posiedzeń 

jak i na terenie realizowanych inwestycji. Drogi: droga Koziegłówki - Lgota Górna, 

ma nadzieję, że inwestycja ul. Kłodówka, realizowana jest bez żadnego opóźnienia, 
zgodnie z harmonogramem i oczekiwaniem. I tutąj Rada Budowy tylko i wyłącznie 
to pot\-vierdziła. Kolejne drogi które realizuje Gmina i Miasto Kozieglovvy, zapisane 
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w budżecie, zostały przekazane zgodnie z protokołem przekazania placu budowy i te trzy 
inwestycje również przysłużą się, zarówno poprawie bezpieczeństwa, ale i r6w11ież 
poprawie jak.ości dróg na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Jesteśmy przed kolejnym 
wyzwaniem, czekamy na podpisanie umowy z Urzędem Wojewódzkim na dofinansowanie 
dróg samorządowych w bieżącym utrzymaniu w miejscowości Gliniana Góra i Brzeziny. 
Kol~jne realizowane zadanie inwestycyjne, które jest na ukończeniu , to zadanie 
kanalizacji sanitarnej w miejscowości Koziegłówki, wraz z przepompownią. Weszliśmy 
w ostatni etap prac porządkm,vych, przygotowując się do odbioru ostatecznego, 
technicznego zarówno całego kanału kanalizacyjnego jak i przepompo\\-ni ścieków. Mamy 
nadzieję, że w stosownym terminie, czyli do końca lipca , ta inwestycja zostanie oddana 
do użytkowania i będzie rozpoczynał się proces przyłączania mieszkańców. 
Kolejne inwestycje, to inwestycje w ramach Odnawialnych Źródeł Energii. Zamykamy 
wszystkie projekty, które mieliśmy na liście podstawowej, te które są w ramach 
podpisanych umów. Wszystkie projekty zostały zakończone, trwają negocjacje z Urzędem 
Marszałkowskim , aby oszczędności, o których wielokrotnie informował, powstałe 

po ograniczeniu ilościowym piecy na biomasę przerzucić na solary, a lista rezerwowa jest 
w przygotowaniu do akceptacji. W dniu jutrzejszym ma odbyć się spotkanie 
z inspektorem, który dokona weryfikacji wniosków oraz przeliczenia audytu 
energetycznego, uzysku i jeżeli spełnimy wymagania związane z kryteriami przydzielenia 
tychże dodatkowych środków, z przeniesienia nastąpi realizacja z ilością wnioskowanych 
115 instalacji solarnych. 
Również sukcesywnie spotyka się Rada Budov.'Y Żłobka , zarówno na placu budowy jak 
i w Urzędzie Gminy i Miasta. Główny pawilon żłobkowy nie ma żadnych opóźnień, prace 
intensywnie trwają, już są prace instalacyjne wewnętrzne prowadzone na obiekcie. Mamy 
poważne ograniczenia i utrudnienia w drugim pawilonie, ale mamy nadzieję że po tych 
trudnościach Wykonawca również w terminie wnownym będzie remontował obiekt 
towarzyszący; 

- spotkania organizowane na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, które są wyjątkowe 

z punktu widzenia powiatu, gminy, czy regionu: 

• Festiwal Muzyczny „Nasz Talent" , który był organizowany w Miejsko-Gminnym 
Ośrodku Promocji Kultury w Koziegłowach. Jest to festiwal powiatowy, muzyczny, 
była to Vl edycja . Poziom artystyczny dzieci i młodzieży i osób występujących 
podczas tego finału był wyjątkowy; 

• w „Osikowej Dolinie", dzięki środkom ze\\-nętrznym , dzięki fundacjom mieliśmy 
możliwość gościć dzieci i młodzież z Litwy, z naszych polskich szkół. W ciągu 
dwóch dni warsztatów w „Osikowej Dolinie" poznawali nasze walory kulturalne, 
ale i również tradycję i historię dziedzictwa , jeżeli chodzi o osikowe wytwórstwo; 

- Fundacja Ekologiczna działająca w Rosochaczu realizuje projekt, na który uzyskała 
dofinansowanie. W ramach współpracy mieliśmy przyjemność gościć ró\\-nież Centrum 
Integracji Społecznej z Poraja, gdzie wymieniono się doświadczeniami , ale ró\\-nież 
i potrzebami oraz oczekiwaniami w zakresie rozwoju w ramach CIS-u w Rosochaczu . 
Wyraził nadzieję, że nowa perspektywa finansowa pozwoli na ubieganie się o środki 
na wsparcie tego Centrum Integracji, że będziemy mogli w pełni nie tylko zatrudniać 
osoby, ale i również rozwijać działalność Ośrodka; 



8 

- termin otwarcia podstacji pogotowia ratunkowego w Koziegłowach miał być 
z początkiem czerwca, niemniej jednak został przesunięty na nieco później. Pomiędzy 

Powiatem Myszkowskim , Stacją Pogotowia Ratunkowego POZ i Wojewodą Śląskim 

została podpisana umowa o utworzeniu podstacji w Koziegłowach, która będzie 
znajdowała się w Przychodni Zdrowia w Koziegłowach w pomieszczeniach po Ośrodku 

Pomocy Społecznej. W przyszłości będziemy starali się przekazać wspólnie wsparcie, 

zarówno na zakup sprzętu jak i wyposażenia i ma nadzieję, że będzie to przyjęte przez 
samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- na terenie Gminy i Miasta odbywają się wydarzenia społeczne, kulturalne , środowiskowe 

i z przyjemnością przyjm11_jemy zaproszenia do udziału w spotkaniach, które odbywają 
się w poszczególnych miejscowościach. Zachęca do tworzenia tej wspóln~i integracji, 

do tworzenia wspólnych spotkań środowiskowych. Tych spotkań odbyło się bardzo wiele, 

podziękował Organizatorom za zorganizowanie tych spotkań, które wiele znaczą 
dla lokalnych środowisk; 

- na terenie Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury odbyły się dwa v.yjątkowe wydarzenia. 

Pierwsze z nich to koncerty i spotkania artystyczne z okazji Dnia Mamy , które cieszyły 

się ogromnym zainteresowaniem. Podziękował, że wspólnie z Powiatem Myszkowskim 
mogliśmy tą „muzyczną różę" przekazać wszystkim mamom. 

Drugie wydarzenie, to Gminny Dzień Dziecka . W ramach festiwalu „ Mamo Tato co Ty 

na to" prezentowało się dwudziestu trzech wykonawców; 

- wspólnie z Pov.iatem Myszkowskim, Dyrekcją Szkoły Podstawowej w Pińczycach, 

Młodzieżową Gminną Orkiestrą Dętą zorganizowano pierwszy Regionalny Przegląd 

Festiwalowy Orkiestr Dętych. Koncert był wyjątkowy, Młodzieżowa Orkiestra Dęta przy 

szkole w Pińczycach sięga wyżyn profesjonalizmu artystycznego . Mogliśmy posłuchać 

również innych zespołów orkiestr dętych, nie tylko z powiatu myszkowskiego, 

ale i zaproszonych. To wydarzenie przeszło wręcz oczekiwania, ponieważ z orkiestry dętej 

w stereotypie przekierowano się na całkiem inny sposób muzyki orkiestr dętych. 

Podziękował w imieniu samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy Panu Staroście , 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Pióczycach , Dyrygentowi Młodzieżowej Gminnej 
Orkiestry Dętej, ale i również wszystkim uczestniczącym w tym wydarzeniu; 

- odbyło się walne zebranie członków gmin i pov.,iatów Subregionu Północnego, zostaliśmy 

zatwierdzeni nową perspektywą finansową na lata 2021-2027. Nowa perspektywa 

finansowa jest również przedmiotem naszej pracy, zarówno tej subregionalnej, która 

opiewa na kwotę prawie 15 mln 700 tys. zł. Możliwe, że kwota ta nie jest zbyt duża 

w perspektywie, ale ujmuje ważne elementy wsparcia jeżeli chodzi o poszczególne rodzaje 

działań. Mamy nadzieję, że poprzednia uchwała i poprzednia sesja, która zatwierdziła 

wsparcie zadał', w zakresie przygotowywania wniosków pod kolejną perspektywę , 

i to dotyczy zarówno odnawialnych źródeł energii jak i projektów konkursnwych, 

subregioalnych, jak i projektów z Regionalnego Programu Operacyjnego i mamy nadzieję 

że takie środki zarówno w subregionie jak i również w Urzędzie Marszałkowskim 

z perspektywy konkursowej będą znąjdowaly się. I to zarówno z pozycji gminy, powiatu 

czy województwa . Na te ewentualne środki i działania mieszkańcy Gminy Koziegłowy 
oczekują w ramach kolejnych projektów i kolejnych działań; 
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- Pan Sekretarz reprezentował Urząd Gminy i Miasta na podsumowaniu wojewódzkiego 
konkursu literackiego „Nie zadawalajcie się miernotą" w Szk.ole Podstawowej 
w Pińczycach . Jesl to konkurs wojewódzki o pięknym i zasobnym charakterze 
i w kontynuacji wyjątkowy; 

- na terenie Zespołu Szkół w Koziegłowach po raz pierwszy mogliśmy gościć sportowców 
szkolnych klubów sporto"W-ych , byliśmy gospodarzem wojewódzkich finałów w tenisie 
stołowym, które odbyły się w Zespole Szkół w Koziegłowach . Na terenie pow-iatu 
myszkowskiego i zawierciańskiego byliśmy wytypowani jako organizator tychże 

wyjątkowych zawodów; 

uczestniczył w otwarciu domu pomocy, domu wsparcia dla dzieci osób 
niepełnosprawnych w Częstochowie. Fundacja „Oczami Brata" w Częstochowie otwarła 
bardzo nowoczesny , wyjątkowy obiekt, który wspiera osoby niepełnosprawne. W dniu 
dzisiejszym byliśmy w budynku po byłej szkole podstawowej w Markowicach , wraz z tą 
Fundacją, aby zainteresować Fundację, ale dać również impuls w kierunku wykorzystania 

tego obiektu. Program wsparcia na rzecz osób niepełnosprawnych istnieje i mamy 
nadzieję, że po części będziemy mogli wesprzeć budynkiem, a myśli że w przyszłości 
działaniem nad stworzeniem całorocznego miejsca pobytu dla osób z problemami 
zdrowotnymi , które spotykają rodziny a szczególnie w przypadku kiedy osoba 
podopieczna traci opiekunów; 

spotkanie i zebranie członków Partnerstwa Północnej Jury , w którym uczestniczyli nasi 
przedstawiciele, a między innymi Pan Leonard Jagoda, Pani Justyna Błońska, Pani Bożena 
Kolasa. Jesteśmy członkami Stowarzyszenia Partnerstwa Północnej Jury i na pytania 

Państwa Sołtysów kiedy i dlaczego za rok, za dwa, trzy znajdujemy odpowiedzi. Tak , 
w ramach Partnerstwa Północnej Jury również w zadaniach w zakresie wsparcia 
organizacji, stowarzyszeń , ale i również samorządów w ramach małej infrastruktury 
i poprawy pewnego rodzaju komfortu życia kulturalnego i społecznego na wsi takie środki 
będą się pojawiać i na pewno Gmina i Miasto Koziegłowy nie przeoczy tego lematu, 
będziemy przygotowani, aby móc skorzystać z tychże środków zewnętrznych ; 

- wszystkie szkoły na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy, zgodnie z regulaminowym 
terminem, przedstawiły organowi prowadzącemu do zatwierdzenia arkusze organizacyjne 
na rok szkolny 2023/2024. Zostało to przeglądnięte, podpisane . Mamy nadzieję, 

że zarówno przerwa wakacyjna, ale i również rozpoczęcie roku szkolnego będzie 

się realizowało bez żadnych przeszkód na terenie szkół prowadzonych przez Gminę 
i Miasto Koziegłowy. Oprócz tych szkół mamy dwie szkoły prowadzone przez 
stowarzyszenia i w dniu dzisiejszym w Mysłowie odbywa się integracyjne spotkanie, 
i z pewnością Pan Radny przekaże życzenia Dyrekcji . Miał przyjemność spotkać 
się z rodzicami uczniów Szkoły Podstawowej w Winownie , gdzie rodzice i środowisko 
bardzo aktywnie wspierąją szkołę, jeżeli chodzi o zadania realizowane przez organ 
prowadzący ; 

- uczestniczył w nagradzaniu lameatów konkursu organizowanego przez KRUS 
w Częstochowie , nagrody otrzymali uczniowie z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy , 
którzy w ramach bezpieczeństwa wykazali się swoją wyjątkowością ; 

- uczestniczył w wyjątkowej uroczystości obchodzenia stu lecia urodzin naszej mieszkanki 
w Rosochaczu; 
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- Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

rozstrzygnął konkurs „Zielona pracovvnia 2023 " . W dniu wcwrajszym na zamku 

w Ogrodzieńcu Komisja Konkursowa nagrodziła Szkolę Podstawową w Siedlcu Dużym, 

z czego się bardzo cieszymy, która będzie mogła zrealizować zieloną pracownię przy 
szkole; 

- podziękował Panu Sekretarzowi za sprawne przeprowadzenie w dniu dzisiejszym trzech 

konkursów na stanowiska dyrektorów szkół: w Gniazdowie, Lgocie Górnej 
i w Koziegłowach; 

- wiosenne utrzymanie dróg, utrzymanie porządku i czystości , przeglądy oraz naprawy 
przebiegają na bieżąco, co jest widoczne i chcemy aby rzeczywiście te efekty naszych 
działań były coraz lepsze. 

Ad. pkt 13 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 27 kwietnia 2023 r. 
podejmowane działania to: 

przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji Rady. 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

- pismo Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach informują.ce przeprowadzonej 

kontroli kompleksowej gospodarki finansowej Gminy i Miasta Koziegłowy. Wystąpienie 

pokontrolne jest dostępne w Biuletynie lnf01macji Publicznej RIO 

w,w.,,riokatowicc.bip.nct.pl w zakładce - Działalność kontrolna. Wystąpienie pokontrolne jest 

do wglądu w biurze Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

- pismo Wodnego Ochotniczego Pogotmvia Ratm1kowego Rzeczypospolitej Polskiej 
dotyczą.ce współpracy z policją i działającymi na terenie gminy podmiotami w zakresie 

ratownictwa wodnego. Pismo, zgodnie z kompetencjami zostało przekazane do Bum1istrza 

Gminy i Miasta. 

- pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o możliwości zgłaszania kandydatów 

na członków Po~iatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Myszkowie 

na kadencję 2023 - 2027. Termin zgłoszeń upływa z dniem 15 czerwca bieżącego roku. 

Kandydatów na członka Rady mogą zgłaszać, działające na terenie powiatu myszkowskiego 

rzecz osób niepełnosprawnych organizacje pozarządowe, fundacje oraz przedstawiciele 

jednostek samorządu terytorialnego stopnia powiatowego i gminnego. Jeżeli ktoś z Państwa 

Radnych jest chętny do pracy w Powiatowej Społecznej Radzie do Spraw Osób 

Niepełnosprawnych, prosiła o zgłoszenie się do biura Rady Gminy i Miasta Kozicgłovvy; 
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- pismo mieszkańców ul. Nadrzecznej w Lgocie Górnej dotyczące remontu ulicy Nadrzecznej 
wraz z odprowadzenit:m wód rowami. Pismo, zgodnie z właściwością zostało przekazane 
do Pana Burmistrza, który udzielił odpowiedzi na pismo. Zadanie to będzie \\-')'magało 

wykonania dokumentacji projektowej, wykonania kanalizacji deszczowej oraz uzyskania 

niezbędnych zezwoleń. Z uwagi na brak środków finansowych w budżecie na 2023 rok na 
przedmiotową inwestycję, wniosek będzie rozpatrywany przy planowaniu budżetu na 2024 
rok; 

- pisma jednostek OSP w Winownie i Siedlcu Dużym o zwiększenie zabezpieczenia 
finansowego w budżecie Gminy i Miasta na zakup samochodów strażackich, co zostało dziś 
uczynione; 

- pismo jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Rosochaczu o uwzględnienie w planach 
finansowych na 2024 rok przyznania funduszy na zakup samochodu pożarniczego 

i zabezpieczenie w budżecie 2024 roku środków finansov.'Ych umożliwiających wsparcie 
zakupu średniego wozu bojowego; 

- pismo jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Pustkowiu Lgockim o dofinansowanie 
w kwocie 9.000 zł robót budowlanych w strażnicy - wykonanie schodów zewnętrznych, 
zagospodarowanie małej sali na parterze na cele dydaktyczne i szkoleniowe; 

- pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Siedlcu Dużym o włączenie jednostki do Krajowego 
Systemu Ratowniczo-Gaśniczego . Jednostka zwraca się do Rady Gminy i Miasta z prośbą 
o wyrażenie na to zgody i wszczęcie procedury postępowania przez Pana Burmistrza. 

Do wiadomości Rady wpłynęły pisma przekazane przez Pana Burmistrza: 

- petycja mieszkańców ulicy Jana Pawła II w Siedlcu Dużym skierowana o Starosty 
Myszkowskiego o dokm'iczenie budowy chodnika przy drodze powiatowej ul. Jana Pawła II; 

- pismo Radnego Pana Czesława Chwista o utworzenie świetlicy dla dzieci przy szk.ole 
w Siedlcu Dużym; 

Ad. pkt 14 

Radni nic składali pisemnych intcrpclac_j i. 

Ad. pkt 15 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki zapytał ery nastąpił przełom prac w sprawie projektu 
ul. Warszawskiej w Koziegłowach, zapytał też o zebranie mieszkańców ul. Żareckiej 
w sprawie budowy kanalizacji i oczyszczalni ścieków; 
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Pan Bunnistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o ulicę Warszawską nic się me zmieniło, 
nie mamy odpowiedzi z Urzędu Marszałkowskiego czy taka forma porozwnienia 
i współpracy jest możliwa. Na dzień dzisiejszy roz,Nażamy całkowite wyłączenie tego 
zakresu z opracowania ,ponieważ brak odpowiedzi przedłuża termin i czas projektowania. 

Jeżeli chodzi o ul. Żarecką - jeżeli tylko i wyłącznie będziemy mieć zamkniętą 
dokumentację projektową w zakresie pozwolenia lub zgłoszenia, takie spotkanie będzie. 
Do końca czerwca Zarząd Dróg Wojewódzkich ma zakończyć okres przeprojektowywania 
końcówki ul. Żareckiej do włączenia z ul. Polan i takie spotkanie na pewno się odbędzie. 
Natomiast nie wchodzimy w żadne działki prywatne, robimy tylko i wyłącznie sięgacze do 
każdego budynku na terenie ul. Świętokrzyskiej i Żareckiej, niezależnie od tego czy ktoś 
zechce czy nie zechce się podłączyć. Każdy mieszkaniec będzie miał takie prawo do 
włączenia, Jedynym problemem, o którym informował już wcześniej jest to, że między 
drogą wojewódzką a prywatnymi działkami pojawiły się skrawki gruntu 2-3 m. szerokości 
na długości działek - działki których nie przejął Zarząd Dróg Wojewódzkich, nie przejęło 
Województwo Śląskie i one z mocy ustawy przeszły pod Skarb Państwa, w zarządzie 
Powiatu. I tutaj będziemy płacić umowy dzierżawy i umieszczenia urządzenia w obcym 
pasie, ale to jest standardowa procedura, z wyłączeniem dróg gminnych. Jeżeli tylko 
i wyłącznie Zarząd Dróg Wojewódzkich zakończy procedurę przcprojckto\.vywania, 
wspólnie zorganizujemy spotkanie, ma nadzieję że z Zarządem Dróg Wqjewódzkich, 
ponieważ będą na pewno utrudnienia w ciągu tejże drogi, a chcielibyśmy żeby 

te utrudnienia nie były bardzo mocno uciążliwe dla mieszk.mców, a szczególnie dla tych 
mieszkańców, którzy prowadzą działalność gospodarczą; 

- Radny Pan Michał Kubalski zabrał głos w kwestii kanalizacji i gruntu Skarbu Państwa -

Pan Bmmistrz wspominał że jest możliwość , by Starostwo Powiatowe przekazało nam 
w użytkowanie ten pas drogowy, abyśmy nie płacili tych opłat za użytkowanie gruntu . 
Ponadto przypomniał, że w miesiącu marcu rozmawiano, że na sesji majowej, która 
została przesunięta na początek czerwca, będziemy podejmować bardzo ważny dokument, 
a mianowicie Strategię Oświaty , zapytał więc jaki jest status realizacji tego dokumentu. 
Następnie, w imieniu mieszkańców Rosochacza ponownie podziękował za realizację ulicy 
Porajskiej - przebudowę i wykonanie pięknych ścieżek pieszo- rowerowych, które 
są bardzo uczęszczane, poprawiło się bezpieczeństwo na drodze, ale dochodzą sygnały, 
że tam częściowo teren jest nie uprzątnięty. Wie że był tam wykonawca i już oglądał, 
ale prosił, by tego dopilnować, ponieważ leżące przy drodze kamienie mogą doprowadzić 
do niebezpiecznych sytuacji; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że prace nad Strategią Oświaty będą kontynuowane, ma nadzieję, 
że Komisja Społeczna wspólnie z samorządem Gminy i Miasta Koziegłowy ""Y1)'puje 
przedstav.ricieli do tejże pracy. Również chcielibyśmy, aby w tej Komisji brali udział 
rodzice, nauczyciele i dyrektorzy szkół . Będzie taka Komisja w nieco szerszym składzie 
powołana , niż planowana była do tej pory . Na pewno będzie się to działo w okresie przed 
rozpoczęciem roku szkolnego. 

Radny Pan Andrzej Szóstak poinformował, że w związku z pominięciem w projekcie 
budowy ścieżki pieszo-rowcrow~j Lgota Mokrzesz - Nowa Kuźnica odcinka ścieżki 
i chodnika, wystosowano pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Myszkowie , w którym 
zadano pytanie dlaczego pominięto w projekcie sześć posesji. Dla zachowania 
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bezpieczeństwa na całym odcinku drogi, mieszkańcy wnioskują, by doprojektować 

brakujący odcinek chodnika. W odpowiedzi na pismo Dyrektor Powiatowego Zarządu 
Dróg odniósł się do projektu, ale nie udzielił odpowiedzi na zapytanie. Wnosił o ponovvne 
wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg o udzielenie odpowiedzi na zapytanie. 
Podkreślił, że pominięty odcinek powinien być doprojektowany; 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że zadania realizowane z dofinansowania mają 
określone wymagania , podobnie było w WinoWTiie, gdzie Krusin nie wszedł z tego 

powodu, na ul. Woźnickiej w Cynk.owie również były dwa takie odcinki; 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że mamy informację, że będzie realizowana budowa ciągu pieszo
rowerowego w miejscowości Lgota Mokrzesz, będzie odłożony czas na Kuźnicę . Z tym 
pismem zwrócimy się do Pana Starosty , do Powiatowego Zarządu Dróg aby do tego si9 
odnieśli. Ponieważ ten odcinek został wyłączony z przetargu , jest wi9c czas 
do rozważenia , z podjęciem decyzji o doprojektowaniu. Trudno mu się odnieść dlaczego 
zostało to pominięte; 

- Radna Pani Monika Skrobarczyk, w imieniu Pana Burmistrza i własnym, 
zebranych na kino plenerowe połączone z Dniem Dziecka w najbliższą 

11 czerwca br. , rozpoczęcie imprezy o godz. 16,oo w Koziegłówkach; 

zaprosiła 

niedzielę 

- Mieszkaniec Gminy Pan Brzeziński zgłosił awarię instalacji solarnej, którą miał założoną 
w grudniu ubiegłego roku. Kilkakrotnie zgłaszał awarię telefonicznie na podane numery 
telefonów oraz do Urzędu Gminy i Miasta. Czeka już kilka miesięcy na usunięcie awarii 

i monituje problem, ale bez rezultatu; 

- Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że należy to zgłosić do Kierownika Referatu 
Pana Przemysława Kołodziejczyka, Pan Burmistrz będzie również z Panem Kierownikiem 
rozmawiał w tym lemacie, bo solar musi być naprawiony. Taki jest wniosek, Pan Przemek 

Kołodziejczyk jutro zajmie się tą sprawą ; 

- Pan Burmistrz nadmienił, że na Sali obrad jest pracownik Referatu , a taką reklamację 
można wykonywać o każdej porze dnia i nocy; 

Radny Pan Michał Kubalski nawiązał do Strategii Oświaty, cieszy się że powstanie 
stosowna komisja. W marcu mówiliśmy że dokument uchwalimy w maju, w dwa miesiące, 
więc wydaje mu się, że Pan Burmistrz tak pokieruje pracami Komisji, żebyśmy 

na wrzes1en , po przerwie wakacyjnej efektywnie wykorzystali czas. Mamy cztery 
miesiące żeby przyjąć jeden z najważniejszych dokumentów w naszej Gminie i myśli że 
Pani Przewodnicząca Rady zgodzi się z tym , by wpisać taki punku w porządek obrad 

wrześniowej sesji; 

- Pani Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że akceptuje propozycję; 

- Pan Bunnistrz nadmienił, że ma taką nadzieję; 

Radny Pan Wojciech Chrapek poinformował, że w ubiegłym tygodniu odbył dwa 
spotkania w Urzi;dzic Marszałkowskim odnośnie nowej perspektywy finansowania . 

Zgodnie z tym, co Dyrekcja Departamentu funduszy Europejskich twierdzi, będą dwie 
tury naboru wniosków konkurencyjnych na projekty z zakresu drogownictwa oraz 
gospodarki wodno-ściekowej. Uważa, że warto przyjrzeć się tym programom, również 
nie tylko tym które realizuje Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego, ale także 
Wojewódzki Fundusz Ochrony Środo\\-iska i Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska, 
bo tam być może będzie szansa na uzyskanie dofinansowania na projekty i to pomoże przy 
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konstruowaniu naszych budżetów . Prosi o przeanalizowanie tych programów przez 
merytoryczne referaty żebyśmy się mogli do tego lepiej przygotować. Na pewno zgodnie 

z zapewnieniem dyrektorów tego departamentu będą preferowane projekty, które posiadają 

zezwolenia na budowę, są w jak najlepszym stanie przygotowane do realizacji i w jak 

najkrótszym czasie dlatego, że ta perspektywa ma już dwa lata opóźnienia przez pandemię 

i takie projekty musimy promować i starać się o ich dofinansowanie , a to też pomoże przy 
konstruowaniu budżetu - do 15 września, jak co roku; 

- Pan Burmistrz podziękował za słuszne podpowiedzi; 

- Sołtys z Postępu Pan Stanisław Oleksiak prosił o uzupełnienie oznakowania ścieżki 
rowerowej przy drodze 791 ( od ulicy do Mysłowa), ponieważ jeżdżą tam kłady i niszczą 
nawierzchnię; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że Pan Dyrektor ZUK w tym tygodniu zamówi takie znaki; 

Ad. pkt 16 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 
zamknęła obrady pięćdziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłm;,,,.y, dziękując radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady pięćdziesiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporzą~v~ 

Urszula Dyja. ~ 


